

## Minnesanteckningar

BEROSAM

Datum: 2019-12-03

<b>Kallade:</b>	Lovisa Nygren, Kriminalvården, mötesordförande Anna Holmqvist, Göteborgs Stad Social resurs Tomas Larson, SU/Affektiva Margareta Knudsen, SU/Beroende Monika Havenfyr, SU/Beroende Jörgen Vennsten, SU/Beroende Fredrik Nilsson, Göteborgs Stad AFH Zofia Simson Delauzun, processledare Temagrupp Psykiatri  Charlotta Ling, Mölndals stad, ordförande ( <i>Förhinder</i> ) Gregory McDermott, Göteborgs stad ( <i>Förhinder</i> ) Anneli Ahlgren, Härryda Kommun ( <i>Förhinder</i> ) Alexis Ljungkvist, Göteborgs stad Norra Hisingen ( <i>Förhinder</i> ) Karin Hansson, Partille kommun ( <i>Förhinder</i> ) Vakant - Primärvården
<b>Plats:</b>	Psykiatrimottagning Väster, 1:a långgatan 26, våningsplan 4
<b>Tid:</b>	kl. 13:30-16:00

### Dagordning

#### 1. Mötet inleds

#### 2. Uppföljning från föregående möte

- Mellanvårdsboende beroende – Presenterat arbetet i TG Psykiatri.
  - o Som det ser ut i dagsläget kommer inget mellanvårdsboende att öppna, men det förstärkta samverkansarbetet som införts föreslås fortsätta och ledningsgruppen för mellanvårdsboendet skall presentera ett nytt formulerat uppdrag för stärkt samverkan för temagruppen.
- PSL – presenterats i TG Psykiatri
  - o Berosam föreslog att plocka hem uppdraget till den egna gruppen då både mandat och förkunskaper redan finns här. Det som saknas för fortsatt arbete i den egna gruppen är representation från rättspsykiatrin varför den frågan låg i fokus att temagruppen löser.
- Återkoppling uppdraget för Berosam från TG Psykiatri.
  - o Fortsatt arbete enligt tidigare uppdrag föreslås, och med tanke på den ”nya” avvikelshanteringen planerar vi för att uppdatera och kvalitetssäkra avvikelshanteringen för Berosam.

### 3. Planering 2020

- Vi går igenom föreslagna datum och spikar slutgiltiga datum och grovplaneringen som Charlotta, Lovisa och Zofia gjort för hela 2020.
  - o Datum och ungefärlig planering enligt nedan:

<b>5 februari 13.30-16</b>	PSL: uppstart Avvikelser – flödesschema/rutin
<b>21 april 13.30-16</b>	PSL: avstämning Kontraktsvård: slutprodukt och ställningstagande. Implementering. LVM/SIP: slutprodukt och ställningstagande. Implementering.
<b>26 maj 13.30-16</b>	Gå igenom avvikelser dec-maj Avvikelser – slutprodukt och ställningstagande PSL: avstämning
<b>22 september 13.30-16</b>	PSL: delrapport till temagruppen.
<b>3 november 13.30-16</b>	Unga uppdrag – formulera frågeställning och bilda arbetsgrupp.
<b>15 december 13.30-16</b>	Gå igenom avvikelser juni-dec. Årsanalys och förslag på uppdrag.

- o Vikarierande processledare (Frida Palm) kommer att skicka ut kallelserna i Outlook. **Lokalbokning** görs vid sittande möte, därför blir hela kommande årsmöten i samma lokal, dvs på Psykiatrimottagning Väster - Andra Långgatan 26.
- o Avvikelser som uppdragsdel – Social resursförvaltning lyfter att vi i Göteborg har sämre situation än i Stockholm och Malmö för personer med komplexa problem, särskilt samsjuklighet. Det handlar om att Göteborg har högst andel LVM-vård och högst dödlighet inom målgruppen. Det vill säga, både högre kostnader för insatser och sämre utfall. Dialog kring om detta på något sätt ska beaktas i Berosams fortsatta arbete, kanske i samband med avvikelser och åtgärder. Frågan läggs för vidare diskussion under kommande möten.

### 4. Inkomna avvikelser

Genomgång av inkomna avvikelser april tills idag. Sammanställning går genom. Ett antal avvikelser är inte hanterade och besvarade, varför det saknas för mycket information för att göra en tydlig rapport med åtgärdsförslag. Det konstateras dock att tillämpningsanvisningen SIP och LVM behöver fortsatt spridas i verksamheterna då en del

avvikelser fortsatt berör både SIP och LVM. Det finns en del tekniska frågor angående kommunikation enheter emellan, särskilt psykiatriska akutmottagningen. Diskussionen gällande åtgärdsförslag här bör ej begränsas till de möjligheter och begränsningar vi i dagsläget ser i verksamheterna, utan kanske att frågan om tekniska lösningar behöver lyftas högre för att möta de verkliga problem och krav som verksamheterna har.

Det kvarstår uppenbarligen frågetecken om kvarhållande vid LVM och man diskuterar vid sittande möte de olika förutsättningar och hinder som finns för att hantera hot och våld inom olika enheter.

Vad gäller SIP bör fortsatt arbete kopplas ihop med det regionala utvecklingsarbete som nu sker, så att vi inte jobbar parallellt och med samma frågor. Åtgärder kopplade till SIP föreslås därför läggas på paus till dess att den regionala riktlinjen är färdig. Processledare följer den regionala utvecklingen och återkopplar till Berosam. Uppdatering av tillämpningsanvisningen för SIP och LVM planeras för kommande år. En arbetsgrupp är tillsatt och arbetet är planerat i grova drag för år 2020.

De åtgärder som under året påbörjats, bland annat PSL-uppdraget, fortlöper under kommande år, men där Berosam efter dialog med temagruppen plockat hem uppdraget för att arbeta vidare med de representanter/ledamöter som redan finns i Berosam. Frågan om representant från rättspsykiatrin direkt i Berosam är också lyft i temagruppen och man jobbar för detta.

#### 5. Övriga frågor

- Inga övriga frågor

#### 6. Kort aktuell information från verksamheterna

- Utgår från dagens möte pga. tidsbrist

#### 7. Mötet avslutas.